

KURZBERICHT

ABSTRACT

Nr. 8119296533-20

Foldcore Mica Sandwich

Foldcore GmbH

Albstraße Nr 25, 73274 Notzingen, DEUTSCHLAND

Das Produkt „Foldcore Mica Sandwich“ erfüllt die Anforderung der Nichtbrennbarkeit gemäß IMO Resolution MSC.307(88) – 2010 FTP Code Teil 1.

The product “Foldcore Mica sandwich” fulfills the requirements for non-combustibility according to IMO resolution MSC.307(88) – 2010 FTP Code part 1.

ΔT_s [K] : 25,2

ΔT_F [K] : 12,5

Massenverlust [%]
mass loss : 1,7

Dauer der Entflammung [s]
duration of ignition : 0

Dieser Kurzbericht gilt nur für das getestete Produkt. Eine Übertragung auf andere Produkte ist nicht möglich.

Dieser Kurzbericht gilt nur in Verbindung mit dem Prüfbericht 8119296533-10 PPS4-Hau/Wa vom 14.07.2021, ausgestellt durch die Prüfstelle für Brandschutz der DMT GmbH & Co. KG.

Dieser Kurzbericht dient ausschließlich informativen Zwecken und ist kein Ersatz für eine durch die zuständige Verwaltung ausgestellte EG-Baumusterprüfbescheinigung.

This abstract is valid for the tested product only and can not be transferred to other products or materials.

This abstract is valid in combination with the test report 8119296533-10 PPS4-Hau/Wa, from 14.07.2021, handed out by DMT GmbH & Co. KG, Test body for Fire Protection only.

This abstract is intended for informative purposes only and is not a substitute for an EC-type approval certificate, issued by the appropriate administration.

Dortmund, 14.07.2021

DMT GmbH & Co. KG



(Hauschild)

(Wachsmann)